
Samen multimoven, nu ook in Brasschaat
Onder een stralende zon en in het bijzijn van veel nieuwsgierige kinderen  
openden burgemeester Philip Cools en schepen van Sport Adinda Van Gerven 
het eerste Multimovepad in de provincie Antwerpen. Het beweegpad start in de 
Elisalei en loopt doorheen de Kaartse Bossen en de Kattekesberg.

Aan die realisatie zien we opnieuw hoe graag Adinda elke inwoner in beweging 
brengt. Sporten is meer dan alleen bewegen. Het is ook samen ontdekken en  
genieten. Langsheen de 2,5 km lange bewegwijzerde beweegroute zijn er negentien 
doe-plaatjes aangebracht om op speelse wijze allerlei bewegingsvaardigheden te  
ontdekken. Ook de wande-
laars kunnen genieten van  
de prachtig gegraveerde  
woudgeesten, kabouters  
en paddenstoelen. Een ware 
beleving voor elke leeftijd! 

Het Multimovepad is de  
ideale mix van bewegen,  

ravotten en natuurbeleving.  
Het is gratis toegankelijk en  

écht de moeite waard! 

Beste Brasschatenaar

De zomervakantie is voorbij. We nemen 
het normale leven weer op in de school, 
op het werk, in de onderneming en 
in de sportclub of vereniging. Na een 
geslaagde 11 juliviering met #LikeMe en 
de Grungblavers organiseerden we nog 
verschillende fijne evenementen. Klassiek 
in het Park, The Day Before Tomorrow, 
de zomerdorpen, het BK wielrennen voor 
nieuwelingen, de N8 van Brasschaat, … 
En niet te vergeten de dorpsdag, die na 
twee coronajaren eindelijk weer gevierd 
werd in het teken van ‘150 jaar Kasteel 
van Brasschaet’. Hopelijk heeft u er, net 
zoals ik, ten volle van genoten.
 
Het gemeentebestuur werkt verder aan 
een Brasschaat waarin het goed is om te 
leven. Met de start van de renovatie van 
de Ruiterhal en het Louis De Winterstadion 
en met de aankoop van de site aan het 
Gunfiremuseum/Aeroclub komen we 
tegemoet aan de vragen van verenigingen 
om hun werking te kunnen bestendigen.

In het Peerdsbos voorzien we aan de 
Plataandreef een nieuwe ecoparking. We 
gaan de huidige parking aan de Melkerij 
ontharden en teruggeven aan de natuur. 
Ook het comfort en de veiligheid van 
onze weggebruikers is een prioriteit. De 
Voshollei en Berrélei werden het voorbije 
werkjaar volledig hernieuwd. Later volgen 
de Lage Kaart, de Brechtsebaan en 
verschillende andere straten.

Ons werk is nog niet af. Dag in dag uit 
behartigen onze gemeenteraadsleden, het 
bijzonder comité voor de sociale dienst 
en het schepencollege de belangen van 
alle Brasschatenaren. Ik wil u bedanken 
voor het vertrouwen dat u ons 
geeft.

Philip Cools
Waarnemend burgemeester

APERITIEFGESPREK 
met Pol Van den Driessche 

In zijn boek ‘Over leven in de wetstraat’ vertelt Pol Van de 
Driessche hoe het er in de politiek in Brussel echt aan toe 
gaat. Dat doet hij op basis van zijn persoonlijke ervaringen. 
Hij studeerde af als licentiaat geschiedenis en is al een 
kwarteeuw journalist. Hij is vijftien jaar actief als politicus.  
 
Pol geeft ons een antwoord op uiteenlopende vragen: Hoe 
komen wetten echt tot stand? Wat is de (veranderde) rol 
van de klassieke media en de rol van de sociale media? 
Hebben politici echt macht? Speelt de koning nog een rol? 
Wat maakt de wereld van de politiek speciaal? 

Om de antwoorden op die en nog veel meer vragen te ont-
dekken, bent u welkom in het Kasteel van Brasschaat op 
zondag 11 september om 11 uur. De toegang is gratis.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Huis van het Kind
In september openen we in samenwerking met OLO-Rotonde het fysieke Huis van het Kind aan de ingang van het park van  
Brasschaat. Daar krijgen onder andere het consultatiebureau van Kind en Gezin, de opvoedingswinkel, het kinderopvangloket en de 
speelbabbel onderdak. Heeft u vragen over de ontwikkeling van uw kind, het vrijetijdsaanbod,  gezondheidszorg, opvoedingsonder-
steuning, … Dan is er een adres: Hemeldreef 1. Het aanbod is gratis. 

Geen dorst meer aan de 
Hertenweide
In 2019 – nog voor de pandemie – pleitten 
de leden van de Brasschaatse kinderge-
meenteraad voor drinkfonteinen in het 
park. Schepen van Jeugd Adinda Van 
Gerven bracht dat ter sprake en Pidpa 
doneerde twee drinkfonteintjes aan onze 
gemeente. De kinderen mochten mee de 
locatie bepalen. Er staat sinds kort een 
drinkfonteintje aan de speeltuin van de 
Hertenweide. Het andere komt – na de re-
novatie – aan het Louis De Winterstadion. 

 Drinken of drinkbussen vullen kan sinds kort aan het  
drinkfonteintje aan de speeltuin van de Hertenweide.

Elektrische deelfietsen kleuren 
Brasschaats straatbeeld oranje
De werken aan de Oosterweelverbinding hebben weldra 
een grote impact op onze mobiliteit. Ook in Brasschaat. 
Bouwheer Lantis voorziet daarom in een elektrisch 
deelfietsensysteem (1.650 e-bikes) voor de Antwerpse 
vervoerregio. 

Schepen van Mobiliteit en Duurzaamheid Goele Fonteyn 
motiveert de Brasschaatse burger om woon-werkverkeer 
of verplaatsingen naar trein- of tramstations op een duur-
zame manier te maken. Zo bespaart u heel wat fileleed, 
vermijdt u dure brandstofprijzen en bent u verlost van 
parkeerproblemen. Vanaf september kan u op verschillende 
plaatsen in Brasschaat de 57 
elektrische en de 50 gewone 
fietsen in het straatbeeld 
spotten. 

Zien we u binnenkort ook op 
deze coole oranje ‘ezeltjes’? 

Begraafplaatshuisjes klaar en in gebruik
Geen Brasschatenaar die twijfelde aan de noodzaak van nieuwe  
begraafplaatshuisjes. De pandemie leerde ons dat hygiëne belangrijk is 
en dat de behoefte aan modern en publiek sanitair heel urgent was. Het 
heeft even geduurd maar ondertussen zijn alle huisjes opgeleverd en 
in gebruik. Er komt bovendien nog een mooie groenaanleg rondom de 
huisjes. 

Nieuw bestuur voor  
N-VA Brasschaat
Bij de laatste bestuursverkiezingen van N-VA Brasschaat 
verkozen onze leden Hendrik De Maeyer tot nieuwe partij-
voorzitter. In tandem met Herman de Bode en gesteund 
door de rest van het nieuwe bestuur loodst hij onze partij 
de komende jaren in de juiste richting.

We bedanken Danny Thijs (onze voormalige voorzitter) en 
Tim Verschueren (onze voormalige ondervoorzitter) voor 
hun enorme inzet de voorbije jaren. Ze blijven beiden lid 
van het dagelijks bestuur.

 Hendrik De 
Maeyer en Herman 
de Bode leiden 
als voorzitter en 
ondervoorzitter 
N-VA Brasschaat 
naar de verkiezingen 
van 2024.

Ik ben heel trots en tevreden dat we het Huis van het Kind openen voor alle gezinnen van 
Brasschaat. Ouders en kinderen kunnen er terecht voor alles rond opvoeden en opgroeien.”

Karina Hans
Schepen van Gezin

Ik ben tevreden dat de  
begraafplaatsmedewerkers 
en grafdelvers een  
volwaardige arbeidslocatie 
kregen.”

Goele Fonteyn
Schepen van Patrimonium
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Ledenuitstap haven van Antwerpen
Aan het begin van de zomer brachten tachtig leden van onze 
N-VA-afdeling een bezoek aan de haven van Antwerpen. 
Onder leiding van deskundigen Danny en Ludo kregen we een 
totaalbeeld van de expansie van een van de grootste havens ter 
wereld.

Na de middag brachten we een bezoek aan het spookstadje 
Doel. Daar hadden we een adembenemend zicht op de haven. 
Om onze dag te eindigen zakten we af naar een van de oudste 
forten rond Antwerpen: Liefkenshoek. 

 Tachtig leden van onze afdeling genoten van een fijne en leerrijke 
ledenuitstap. U gaat volgende keer toch ook mee?

40 jaar verbroedering met Bad Neuenahr-Ahrweiler 
Onze gemeente verbroederde veertig jaar geleden met het Duitse 
fusiestadje Bad Neuenahr-Ahrweiler (BN-A). Bad Neuenahr is een 
kuuroord en heeft verschillende geneeskrachtige bronnen. Ahrweiler 
is een pittoresk stadje met vakwerkhuizen en oude stadswallen. 

Helaas werd BN-A vorig jaar getroffen door een zware overstroming 
waardoor het toerisme naar de mooie wijnstreek terugliep. De herop-
bouw is in volle gang, maar zal nog geruime tijd duren. Naar aanleiding 
van het 40-jarige jubileum zal eind september de reeds herstelde ‘Platz 
von Brasschaat’ feestelijk ingehuldigd worden. Dat gebeurt in het bijzijn 
van onze schepen van Verbroedering Adinda Van Gerven 
en een delegatie van onze Brasschaatse gemeenteraad.

Gemeenteraadslid Hedwig van Baarle is lid  
van het verbroederingscomité BN-A.

Groene zebra’s
Schepen van mobiliteit Goele Fonteyn is Vlaanderen dankbaar 
voor de genereuze subsidies voor veilige schoolomgevingen en 
schoolroutes. Brasschaat krijgt van Vlaanderen zo’n 200.000 euro 
aan subsidies. 

Daarnaast investeert het gemeentebestuur zelf een totaalbedrag 
van ongeveer 400.000 euro. Met dat geld zetten we in op veilige 
schoolomgevingen. We voorzien schoolomgevingen van groene 
optische zebra’s, we schilderen het woord ‘SCHOOL’ op de weg en 
we leggen fietsstraten aan. Ook de schoolroutes in de wijken Kaart, 
Vriesdonk en de Hoogboomsteenweg worden veiliger gemaakt. 

1302 ZONNEBLOEMEN VOOR 1302 ZONNEBLOEMEN VOOR 
MOEDERDAG MOEDERDAG 

Een delegatie van de Brasschaatse N-VA trok op 15 augustus – Moederdag 
in de provincie Antwerpen – naar het centrum van de gemeente om 
al onze mama’s en grootmoeders te verrassen met een zonnebloem. In 
totaal deelden we 1302 zonnebloemen uit. Van symboliek gesproken?!

We willen dat  
elk schoolkind 
zelfstandig 
en veilig naar 
school kan.” 

Goele Fonteyn
Schepen van 
Mobiliteit

www.n-va.be/brasschaat
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

 

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA  

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld:  

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid.  
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van  

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Peter De Roover
Kamerfractievoorzitter

Annick De Ridder
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


